
    BESTYRELSEN 

 
 

Referat Bestyrelsesmøde 7. december 2023 
Kl. 19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn B Lauritzen (BBL), Lars Kesby (LK), Steen Jensen (SJ), Regina 
Madsen (RM), Morten Mortensen (MM). 
 
Afbud: Susanne Olesen (SUO) 

 
 

Dagsorden: 

 

Beslutningspunkter: 

 

Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Godkendt 

 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt gennemgang 

og opdatering af aktivitetsplan. 

Gennemgået 

 

4. Budgetopfølgning november 2023 & status for Budget 2024, 

herunder fastsættelse typer af medlemskaber & kontingentsat-

ser, samt drøftelse for anvendelse af donations- og momskom-

pensationsmidler fra 2022-pulje. 

Aktuelt ser tallene meget fornuftige ud, og vi kommer godt i mål 2023. 

Fundtilskud fra Norlys 2023 er egentlig udløbet, men der er søgt dispen-

sation/udsættelse og vi afventer tilbagemelding for tildelte kr. 100.000,- 

Momskompensation for 2022 udløste kr. 166.000,- til KLG. 

Ifm. Budget 2024 forventes der en medlemsnedgang på indtægtssiden. 

På udgiftssiden reguleres løn ift. pristalsreguleringen, og vi har en lea-

singaftale som udløber primo 2024. Greenfee satser fortsætter uændret. 

Kontingentsatser for 2024 blev fastlagt som følger, og Energitillægget 

fra 2023 bortfalder. 
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5. Tillægsbevilling på indkøb af nye sprinklere til greens, samt til 

Range-bolde i 2023. 

Bestyrelsen bevilligede hhv. kr. 60.000,- til nye sprinklere til greens og 

kr. 50.000,- (begge inkl. Moms) til udskiftning af bolde til driving range. 

 

6. Præsentation af materiale fra Ar-Co, samt godkendelse af 

prioritetsrækkefølge som blev drøftet på Temadagen 2023 for 1. 

salen i klubhuset: 

a) Loftsisolering & ny belysning i lokalerne mod banen. 

b) Ny isolering & vinduespartier i lokalerne mod banen. 

c) Ombygning af ”glasburet” (barområde & opbevaring) 

d) Renovering/opdatering af serveringsområde i lokalerne mod 

banen. 

Bestyrelsen besluttede prioriteringerne som beskrevet, men ud fra det 

materiale vi har modtaget fra Ar-Co blev det besluttet, at vi vil gå til-

bage og forhandle/forandre oplægget, så der er større fleksibilitet mht. 

til- & fravalg af varianterne tilbudt. 

 

7. Personalesituationen/sammensætning hos greenkeepere, 

træner, samt Hole In One anno 2024. 

Hos greenkeeperne har vi en aftale med en greenkeeperelev, som vil 

gøre hans uddannelse færdig hos os, som afsluttes maj 2026. Sideløb-

ende vil det blive ansat en erstatning for Simon, der har valgt nye ud-

fordringer uden for KLG, og der kommer en ny mand pr. 1. marts ’24. 

 

På trænersiden er der endnu ikke en afklaring, og der arbejdes på alle 

fronter for at få en aftale på plads inden sæsonstart. 
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Der har været afholdt møde med Hole In One, hvor der er varslet en 

ændring i sammensætning i forpagtertrioen fra 1. januar 2024. 

 

8. Forberedelse til Generalforsamlingen 2024, som forventes at 

blive afholdt onsdag d. 21. februar ’24. 

Forslag til behandling på, og indkaldelse til, ordinær Generalforsamling 

bliver udsendt primo/medio januar ifølge vedtægterne. 

 

9. Forslag fra medlemmerne. 

 

Et medlem henvender sig vedr. mulighederne for at åbne mere op for 

driving range i vinterperioden, samt finde en alternativ måde til bold-

opsamling, hvor der aktuelt er ”høflig selvbetjening” og individuel op-

samling, som potentielt afbryder træningen for andre.   

 

Bestyrelsen takker for henvendelsen, og som medlemmet selv henviser 

til i sin mail, så vil en imødekommelse af forslaget kræve en større ind-

sats med nivellering & dræn, hvor sidstnævnte ikke vil være muligt pga. 

jordvarme som allerede er etableret på det meste af driving-range om-

rådet. Selv hvis man så bort fra dette, så vil det være for stor en økono-

misk udfordring for at give mere optimale betingelser for udendørs vin-

tertræning som efterspurgt, og vi må derfor henviser til de eksisterende 

forhold og/eller alternativ KLG In-Door/Trackman Studio. 

 

3 (1 ikke- & 2 aktive) medlemmer henvender sig med ønske om mere 

fleksibilitet i udbuddet for medlemskaber i KLG, og konkret med en fore-

spørgsel på et 9-hullers medlemskab med baggrund i manglende tid, 

eller ikke får spillet ofte nok, og dermed føles et medlemskab for dyrt.   

 

Bestyrelsen takker for henvendelsen og kan oplyse at vi løbende kigger 

og evaluerer på udbud, samt typer af medlemskaber i klubben, men et 

9-hullers medlemskab er umiddelbart ikke i planerne, da vi mener at 

have alternative tilbud. Vi vil tillade os, at bede kontoret tage direkte 

kontakt til jer for en drøftelse omkring jeres individuelle situation og øn-

sker med henblik på at finde en anden løsning som passer til jeres be-

hov. I er naturligvis også selv meget velkommen til at kontakte kontoret 

hvis/når i måtte være i klubben, men ellers hører i som nævnt aktivt fra 

klubben. 

 

 

Orienteringspunkter: 

 

1. Orientering fra manager. 

MM orienterede om daglig drift og aktiviteter. 

 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 

Chefgreenkeeper informerede om arbejde på banen heriblandt  

fældning af træer, udtynding og opstamning. Opretning af tee-

steder, samt generelle forbedringer/justeringer forud for næste 
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sæson. Affaldssortering bliver fra 2024 samlet ved klubhuset. 

Færdiggørelse af påbegyndt arbejde ifm. udvidelse af driving 

range og ændringer på Par-3-Bane. Ved klubhus klargøring af 

område til El-lade standere, hvor der er ventetid fra udbyder. 

Reparation og gennemgang af maskiner forud for sæson 2024. 

Baneudvalgsformanden informerede om nye tiltag ifm. Sikkerhed 

på golfbanen og der kommer materiale i form af flyers + informa-

tion på hjemmesiden.. 

 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 18. januar 2024. 

 

Datoer for møder i 2024 lægges ind i kalenderen v/SUO 

 

_____________________________________________________________________ 

                           
For referatet Hans Anton Sørensen 

 

 

 

 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 

 

 

 

Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 
 
 
 
 
 
 
 


